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Åpen halvtime 
Godkjenning av innkalling og sakskart 
Eventuelt 
 
Saker behandlet under møte 
Sak 1 /08    Protokoll fra UR-møte desember 2007 
Sak 2 /08    Muligheter for å styrke rådenes innflytelse 
Sak 3 /08    Forslag til retningslinjer for barne- og ungdomsrepresentantene i bydelene 
Sak 4 /08    Status vedrørende ny opparbeidelse av Bislettgata. 
Sak 5 /08    Strategisk plan - rapportering 3. tertial 2007 
Sak 6 /08    Orientering om parkundersøkelsen 2007 
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Sak 1 /08    Protokoll fra UR-møte desember 2007 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Godkjent 
 
Vedtak:  
Tatt til orientering 
 
 

 Sak 2 /08    Muligheter for å styrke rådenes innfl ytelse 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget ber administrasjonen om å starte en prosess for å utrede hvilke muligheter 
bydelen har for å styrke rådenes innflytelse i saker som spesielt gjelder sine områder, samt 
forvaltning av rådenes midler. 
 
Endelig forslag legges frem for behandling i bydelsutvalgets møte i april. 
 
Behandling:  
Ungdomsrådet føler at de blir hørt i saker som angår barn og unge . Ungdomsrådet bruker 
Åpen halvtime før BU-møtet. Medbestemmelse og påvirkningsmuligheter i samfunnsdebatten 
vil ungdomsrådet ta opp som et tema i Kafédialogen rådet skal arrangere 10.april 2008.  
 
Vedtak:   
Tatt til orientering. 
 
 

 Sak 3 /08    Forslag til retningslinjer for barne-  og 
ungdomsrepresentantene i bydelene 

 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak: 
Bydelsutvalget følgende forslag til Plan- og bygningsetatens forslag til Retningslinjer for 
barne- og ungdomsrepresentantene i bydelene : 
 

1. Bydelsutvalget tror at mange bydeler vil ha problemer med å finne egnede 
representanter og samtidig kunne avsette de tilstrekkelige ressurser til at dette viktige 
arbeidet blir ivaretatt på en god måte. Bydelsutvalget vil derfor foreslå at 
barnerepresentantens arbeid bekostes av sentrale, øremerkede midler, som skal dekke 
både løpende arbeid og deltakelse i nødvendige opplærings- og nettverkssamlinger i 
regi av Plan- og bygningsetaten og Miljøverndepartementet. 

 
2. Bydelsutvalget mener det kan være positivt med en løsning hvor en barnerepresentant 

representerer flere bydeler, for eksempel 3 bydeler, Vervet vil dermed kunne utgjøre 
en vesentlig del av barnerepresentantens stillingsinnhold, noe som vil kunne gi 
representanten mulighet for kompetansebygging og god erfaring. Bydelsutvalget 
mener en delt stilling mellom flere bydeler også kan være positivt for stillingens 
integritet; som politisk og administrativt fristilt representant.   
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3. Det foreslås i de nye retningslinjene at barnerepresentanten har møteplikt i bydelens 
utvalg når aktuelle plansaker blir behandlet og i det faste utvalg for plansaker i Oslo 
kommune, byutviklingskomiteen, i saker som omfatter bydelen. Bydelsutvalget  
mener at møteplikt er svært ambisiøst med tanke på de begrensede muligheter de fleste 
representantene i dag har for å utføre sin funksjon. Bydelsutvalget ser at dette er det 
ideelle, men mener at møteplikt vil medføre en betydelig økning i vervets innhold. 
Dersom vervet helt eller delvis kan bekostes av øremerkede sentrale midler, mener 
bydelsutvalget at dette er det ideelle. Dersom bydelene ikke kan tilføres sentrale 
midler til å bekoste vervet, bør teksten endres til møterett.  

 
Behandling:   
Ungdomsrådet ser at det er en viktig stilling. Det er mye utbygging i Oslo og det er viktig at 
en voksen i en uavhengig/nøytral stilling taler barn og unges sak. Rådet støtter at det blir 
opprettet en stilling gjerne i samarbeid med 3 andre bydeler . 
 
 
Vedtak:  
Tatt til orientering 
 

 Sak 4 /08    Status vedrørende ny opparbeidelse av  Bislettgata. 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 

1. Bydelsutvalget tar status vedrørende ny opparbeidelse av Bislettgata til orientering. 
 

2. Bydelsutvalget ønsker fortgang i arbeidet med å få etablert en flerbrukshall i bydelen, 
og  
og ber om at Kultur- og idrettsetaten, som ansvarlig for bygging og forvaltning av 
idrettsanlegg i Oslo, utreder den regulerte flerbrukshallen under Maratonporten ved 
Bislett samt andre muligheter for plassering av flerbrukshall i bydelen. Bydelsutvalget 
ber om å bli orientert om fremdriften i saken.  

 
Behandling:   
Ungdomsrådet poengterer nok en gang og etterlyser en opparbeiding  og tilrettelegging av 
Lille Bislett. Opprettelsen av en flerbrukshall er viktig. Bydel St. Hanshaugen er den ene 
bydelen i Oslo som mangler et slikt tilbud som en flerbrukshall representerer. Ungdomsrådet 
ønsker en fortgang i arbeidet. 
 
Vedtak:  
Tatt til orientering. 
 
 

 Sak 5 /08    Strategisk plan - rapportering 3. ter tial 2007 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget tar sak vedrørende rapportering for strategisk plan 3. tertial 2007 til 
orientering. 
 
Vedtak:  
Tatt til orientering 
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 Sak 6 /08    Orientering om parkundersøkelsen 2007 l 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget tar resultatene fra parkundersøkelsen til orientering. 
 
Vedtak:  
Tatt til orientering 
 
 
Ungdomsrådet egne saker 

• Ungdomsrådet fremskyndet møtet en uke på grunn av vinterferien i uke 8. 
• Ungdommens kulturmønstring (UKM) gikk av stabelen 9.febr. Det ble ne 

kjempesuksess! 
• Ungdomsrådet noterte seg alle møtedatoene for UR-møter og BU-møter. 
• Kafédialogen arrangeres 10.april. Vestre Aker menighetshus er leid. Hele 

Ungdomsrådet vil være med i en arbeidsgruppe som skal forberede Kafédialogen. 
Arbeidsmøtet blir i samarbeid med Idébanken, konsulent for Folkehelsa i bydelen og 
SaLTo-koordinator/sekretær i Ungdomsrådet. Arbeidsgruppa møtes i uke 10. 
Arbeidsgruppas oppgaver blir å diskutere seg frem til 10 ulike temaer som blir 
utgangspunkt for idémyldringen og diskusjonene på selve Kafédialogen. Sekretær 
informerer skolene. 

• Jørgen Larsen, vara i Ungdomsrådet, representerer vårt Ungdomsrådet i Sentralt 
ungdomsråd (SUR). Møtene i SUR er samme dag som Ungdomsrådet. Jørgen 
refererer pr. e-post til Ina, leder av Ungdomsrådet. 

• Nytt navn på familiesenteret som oppvekstseksjonen jobber med. Forslag fra 
Ungdomsrådet: 
FUS – Familie- og ungdomssenter                                                                                    
FIS  -  Familieinformasjonssenter                                                                                
FISH – Familie informasjonssenter på ”haugen”. 

• Ungdomshjørnet i Lokalavisen. Ungdomsrådet tar opp igjen neste møte. UKM blir 
omtalt i denne utgaven. 

• Eventuelt.   
Elever nektes adgang til foretninger som ligger i nærheten av skolene. Er dette lov? 
Ungdomsrådet oppfatter det som diskriminerende. Rådet er oppmerksom på at årsaken 
er mye nasking men mener at det er galt å stenge ute alle ungdommer. Det er ikke alle 
ungdommer som stjeler. Jørgen tar dette opp som en sak i SUR.  


